

Ամբարշտանյան Ռ. Ս., Վարդապետյան Ն. Դ., Արզախյան Է. Խ., Խոստիկյան Ն. Գ., Վուլ- ֆովիչ Յու. Վ., Ժենեմյան Ի. Վ. Իմունոլոգիական բնութագրերը և հոգևոր հյուս- վածարանական փոփոխությունները փորձնական կենդանիներին ստրկատիրակի Ա խմբի 12 տարի «Է» ձևերով վարակման դեպքում	109
Անմեջյան Լ. Վ., Մխիթարյան Լ. Վ., Աղաբաբյան Մ. Ի. Ասկորբատ և ՆԱԴՅ կախում ունեցող լիպիդների գերօքսիդացման փոխադարձ կապը Ա-տոկոֆերոլի հետ ին- դուկցված գերօքսիդացված լինոլաթթվով	114
Այսովկյան Վ. Մ., Ղազարյան Ս. Հ., Մաքսյան Լ. Ա., Գևորգյան Ն. Ռ., Մեջոյան Հ. Լ., Ղևոնդյան Ա. Ի. Որոշ նոր նիկոտինային պեպտիդների ամիդների հակահիպոթիկ, հակացնցումային և տրանկվիզատորային հատկությունները	119
Գաբալի Լ. Խ., Բվախեա Ն. Բ., Զախարյան Յ. Մ., Նվարատյան Օ. Յ., Բեյլալ- վա Գ. Վ. Ադրենալինի թիշ դոզայի պաշտպանական ազդեցությունը ուռուցքի բխի- բուժության ժամանակ	123
Միրոնիկով Վ. Մ., Կոխանով Ա. Վ. Վերականգնումը և իմունիտետը պատրաստի սպիտա- կուցային պրոպարատներով կենսախթանման պայմաններում	129
Այսովկյան Ռ. Խ., Դավիդյան Վ. Ա., Զարիֆյան Գ. Կ. Երևան քաղաքում հիմնական հակա- հեմոֆիլոգային միջոցառումների տնտեսական արդյունավետության մասին	134
Կուրգյան Ի. Ք. Դեղատնային ներարկերակային ներարկման ժամանակ նյարդային ու- ցեպատրոնների գրգռման մասին	133
Տեր-Ավետիսյան Զ. Ա. Կրկնակի վիրահատումները կերակրափողի անավարտ պլաստի- կայի դեպքում	141
Պետրոսյան Գ. Մ. Դոկտրինալ անցանկերության խանգարման ախտորոշումը համակցված ստամոքսի և 12-մատնյա աղիքի խոցային հիվանդությունների հետ	147
Ալավերդյան Ա. Ա., Ափոյան Վ. Թ., Մալայան Ա. Ս. Աչքի ծիածանաթաղանթի հենքի և պիգմենտացիայի փոփոխությունը լեղապարկի բորբոքման ժամանակ	151
Մովսիսյան Մ. Ա., Կարապետյան Ն. Վ., Ղաբիրյան Հ. Մ., Մովսիսյան Ս. Մ., Հարու- քյան Զ. Ն. Կրծքագեղձի քաղցկեղով հիվանդների արյան շրջանի իմունիտետ ենթոդ հատկությունը	157
Առուստյան Մ. Ա., Մկրտչյան Լ. Ն., Կարապետյան Մ. Վ., Համբարձումյան Ա. Մ., Հովհաննեսյան Ս. Գ. Հետազոտության ուսումնական ֆլուորոգրաֆիայից ստացված ֆիզիկական և կենսոլոգիական կոմպլեքս մեթոդների գերը լեղի արտադրող համա- կարգի հիվանդությունների ախտորոշման ժամանակ	162
Ասատրյան Ա. Բ., Պողոսյան Ն. Ռ., Օգանով Է. Ա. Լիպիդային գերօքսիդացիան և արյան հակաօքսիդանտային համակարգը սրտի իշեմիկ հիվանդությամբ զոգակցված խո- ցային հիվանդների մոտ Զերմուկի բարձր լեռնային պայմաններում	167
Շահինյան Կ. Ս., Գրիգորյան Է. Հ., Գալստյան Պ. Յա., Խեմչյան Բ. Գ. Ֆոնոպոնկտուրայի ազդեցությունը զատորոտոգենալ pH-մետրիայի ցուցանիշների վրա տասներկու- մատնյա աղու խոցային հիվանդների մոտ	171
Պոնյան Լ. Ա., Կարգանյան Գ. Ս., Էրանյան Գ. Խ. Հաստ աղու ֆունկցիոնալ և բորբոքային հիվանդություններով տառապող հիվանդների կլինիկական և իմունոլոգիական չա- փանիշների փոխակապակցվածությունը	174
Խոստիկյան Մ. Վ. Լեյկոֆորմոզան և լեյկոցիտների մորֆոֆունկցիոնալ առանձնահատ- կությունները էպիլեպսիայի դինամիկայում (հաղորդում — 1)	179
Հովակիմյան Է. Ս. Հղիության և ծննդաբերության վարումը ուղեղի կոնֆլիկտային հղիու- թյունների ժամանակ	185
Քուրդյան Ս. Ա., Փայադյան Ս. Հ., Սահակյան Կ. Ա., Անժելովա Ա. Գ. Տեղային անզգայաց- ման նշանակությունը ժամանակակից անսթեզիոլոգիայում մանկաբարձա-գինեկո- լոգիական վիրահատությունների ժամանակ շրջանային հիվանդանոցի պայմաններում	189
Պաղայան Խ. Ա., Պողոսյան Յ. Մ., Սիսոևա Ն. Ն., Ումնադիրյան Ա. Բ. Մետոների առաժ- նածին կիստաների բուժումը հիմնաստտիկ և օստեոգենեզը խթանող միջոցի օգ- տագործմամբ	192
Տոյստիս Պ. Ի., Հարությունյան Բ. Ն., Դերբեն Կ. Ա., Մուխտարով Ա. Խ., Վիլենի Ա. Դ., Ռիլենա Վ. Վ., Մեդուլա Ն. Օ. Փափուկ հյուսվածքների թարախային վերքերի բուժ- ման ժամանակ գործվածքային նյութերի վրա իմունոլոգիական ֆերմենտների կի- րառումը	196
Ավագյան Ա. Ք. Պետսիցիդների մետաբոլիզմում լյարդի միկրոսոմների մոնոօքսիգենազա- յին համակարգը	201

СОДЕРЖАНИЕ

Амбарджанян Р. С., Вартазарян Н. Д., Арзаканян Э. Х., Хостиакян Н. Г., Вуль- фович Ю. В., Жевержеева И. В. Иммунологическая характеристика и морфологические изменения суставов при инфицировании животных Л- формами стрептококка группы А 12-го типа	109
Семерджян Л. В., Мхитарян Л. В., Агаджанов М. И. Взаимосвязь α -токоферо- ла с НАДФН- и аскорбатзависимым перекисным окислением липидов, ин- дуцированным перекисленной линолевой кислотой	114
Самвелян В. М., Қазарян С. А., Матевосян Л. А., Геворкян Н. Р., Мнджоян О. Л., Гевондян А. И. Антигипоксические, противосудорожные и транкви- лизирующие свойства некоторых новых амидов пептидов никотиновой кислоты	119
Гаркави Л. Х., Квакина Е. Б., Захарюта Ф. М., Евстратова О. Ф., Беякова Г. В. Защитное влияние адреналина в малых дозах при химиотерапии опухолей	123
Мирошников В. М., Коханов А. В. Регенерация и иммунитет в условиях био- стимуляции официальными белковыми препаратами	129
Адамян Р. Х., Давидянц В. А., Зарифян Г. К. Об экономической эффективности основных противогельминтных мероприятий в г. Ереване	134
Геворкян И. Х. О раздражении нервных рецепторов при внутриартериальном введении лекарственных веществ	138
Тер-Аветикян Э. А. Повторные операции при незавершенной пластике пищевода Петросян Г. М. Диагностика хронических нарушений дуоденальной проходи- мости при сочетании с язвенной болезнью желудка и двенадцатиперстной кишки	141
Алавердян А. А., Апоян В. Т., Малаян А. С. Изменение стромы и пигментации радужной оболочки при воспалении желчного пузыря	147
Мовсесян М. А., Қарапетян Н. В., Гарибян Е. М., Мовсесян С. М., Арутюнян Д. Е. Иммуносупрессивная активность сыворотки крови у больных раком молочной железы	151
Арустамян С. А., Мкртчян Л. Н., Қарапетян Н. В., Амбарцумян А. М., Ованес- бекова Т. Г. Роль комплексных рентгенофлюорохолоцестиграфических и эндоскопических методов исследования в диагностике заболеваний жел- чевыделительной системы	157
Асатрян А. Б., Погосян Н. Р., Оганова Э. А. Перекисное окисление липидов и антиоксидантная система крови у больных язвенной болезнью с сопут- ствующей ишемической болезнью сердца при лечении в условиях высо- когорья	162
Шагинян К. С., Григорян Э. Г., Гапонюк П. Я., Хемчян Б. Г. Влияние фоно- пунктуры на показатели гастродуоденальной рН-метрии у больных яз- венной болезнью двенадцатиперстной кишки	167
Қюзян Л. А., Қарганян Г. С., Элоян Д. И. Взаимосвязь клинических и иммуно- логических параметров у больных воспалительными и функциональными заболеваниями толстой кишки	171
Худгарян М. В. Лейкоформула и морфофункциональные особенности лейкоци- тов в динамике эпилепсии (сообщение 1)	174
Овалимян Э. С. Ведение беременности и родов при резус-конфликтной беремен- ности	179
Қурдиян С. А., Пайтян С. А., Саакян К. А., Анжелова А. Г. Значение местного обезболивания в современной анестезиологии при акушерско-гинекологических сперациях в условиях районной больницы	185
	189

Бабаян Х. А., Погосян Ю. М., Сысоева Е. Н., Вормнадирян А. Б. Лечение одонтогенных кист челюстей применением средства для стимуляции и гемостаза остеогенеза	192
Толстых П. И., Арутюнян Б. Н., Дербенев В. А., Мухтаров А. Х., Вирник А. Д., Рыльцев В. В., Медушева Е. О. Имобилизованные ферменты на текстильных материалах в профилактике нагноений и лечении гнойных ран мягких тканей	196
Авакян А. Х. Моноксигеназная система микросом печени в метаболизме пестицидов	201
Саркисян К. А., Энфенджян А. К., Даниелян Л. А., Элоян Д. И., Эксюзян Г. Э., Григорян Н. Л. Эффективность магнитотерапии у проктологических больных	202

C O N T E N T S

Ambarjanian R. S., Vartazarian N. D., Arzakantian E. Kh., Khostikyan N. G., Vulfovich Yu. V., Zheverzhyeva I. V. The Immunologic Characteristics and the Joints' Histologic Changes in Infecting the Experimental Animals by A Group 12 Type L-Forms of Streptococcus	109
Semerjian L. V., Mkhitarian L. V., Aghajanov M. I. Correlation of α -Tocopherole with NADPH and Ascorbate-Dependent Peroxidation of Lipids Induced by Peroxidated Linolic Acid	114
Samvellan V. M., Ghazarian S. A., Matevosian L. A., Gevorgian N. R., Mnjoyan O. L., Ghevondian A. I. Antihypoxic, Antispastic and Tranquillizing Properties of Some New Amides of Nicotinic Acid Peptides	119
Garkavi L. Kh., Kvakina H. B., Zakhariuta F. M., Evstratova O. F., Belyakova G. V. The Protection of Organism under Chemotherapy by Means of Small Doses of Adrenalin	123
Miroshnikov V. M., Kokhanov A. V. Regeneration and Immunity under the Conditions of Biostimulation with Official Protein Preparations	129
Adamian R. Kh., Davidants V. A., Zarifian G. K. The Economic Effectiveness of Main Anthelmintosis Measures in Yerevan	134
Gevorkian I. K. On the Irritation of the Nervous Receptors in Intraarterial Administration of Preparations	138
Ter-Avetikyan Z. A. The Repeated Operations in Unaccomplished Esophagoplastics	141
Petrosian G. M. The Diagnosis of the Duodenal Patency Chronic Disturbances, Combined with Duodenal and Gastric Ulcers	147
Alaverdian A. A., Apoyan V. T., Malayan A. S. The Changes of Stroma and the Eye Iris Pigmentation in Gallbladder Inflammation	151
Movsessian M. A., Karapetian N. V., Gharibian Ye. M., Movsessian S. M., Haroutyunian D. Ye. Immunosuppressive Activity of the Blood Serum in Patients with Comedocarcinoma	157
Aroustamian S. A., Mkrtchian L. N., Karapetian N. V., Hambartsumian A. M., Hovanesbekova F. G. The Role of Complex Roentgenofluorocholecystographic and Endoscopic Methods of Investigation in Diagnosis of the Biliary Tract Diseases	162
Assatrian A. B., Poghosian N. R., Oganova E. A. The Lipid Peroxide Oxidation and Antioxidant System of the Blood of Patients with Ulcerous Disease, Accompanied by Ischemic Heart Disease in Treatment in High-Altitude Conditions	167
Shahinian K. S., Grigorian I. G., Gaponyuk P. Ya., Khemchian B. G. Effect of Phonopuncture on the Indices of Gastroduodenal pH-metry in Patients with Duodenal Peptic Ulcer	171

<i>Ktsoyan L. A., Kargantan G. S., Eloyan D. I.</i> The Interaction of Clinical and Immunologic Parameters in Patients with Inflammatory and Functional Bowel Diseases	174
<i>Khoudgarlan M. V.</i> The Differential Blood Count and Morphofunctional Peculiarities of Leukocytes in the Dynamics of Epilepsy (Report 1)	179
<i>Hovakimian E. S.</i> The Conduction of the Pregnancy and Delivery of Women with Rh-Conflict Pregnancy	185
<i>Kourlian S. A., Paytlan S. A., Sahakian K. A., Anjelova A. G.</i> The Significance of the Local Anesthesia in Contemporary Anesthesiology in Obstetric-Gynecologic Operations in Conditions of Regional Hospitals	189
<i>Badalian Kh. A., Poghoslian Yu. M., Sysoyeva Ye. N., Vormnadrlian A. B.</i> The Treatment of Odontogenous Cysts of the Gaws by Means of the Osteogenesis Stimulating and Hemostatic Substance	192
<i>Tolstykh P. P., Haroutyunian B. N., Derbenev V. A., Mukhtarov A. Kh., Virnik A. D., Rytsev V. V., Medusheva Ye. O.</i> Immobilized Ferments on the Textile Materials in Prophylaxis of Suppurations and in Treatment of the Soft Tissues' Purulent Wounds	196
<i>Avakian A. Kh.</i> Monooxygenase System of the Liver Microsomes in Pesticides Metabolism	201
<i>Sarkissian K. A., Entenjian A. K., Daniellian L. A., Eloyan D. I.</i> The Effectiveness of Magnitotherapy in Proctologic Patients	202